
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-09-10

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 08:04

§ 2 Närvarande ledamöter
Emil Bertilson, ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Lovisa Eklund, utbildningsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Annie Ahrlin, evenemangsansvarig

Mio Roslund, kommunikationsansvarig

Arta Ekman, näringslivsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande
Emil Bertilson väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare
Emil Bertilson och Johannes Barth väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
§ 12 Diskussion: Adobe läggs till. Dagordningen fastställs sedan.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-09-03).



§ 8 Varvet runt
Ordförande
Ordförande har skött arbetet inför hösten.

Kassör
Kassör har skött löpande fakturering.

Sekreterare
Sekreteraren har skött löpande arbete.

Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har startat igång höstens SRL och marknadsfört idrottsutbudet.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har haft terminens första UU-möte. Under UU-mötet diskuterades de
fel som uppkommit under obligationsrättsomtentan i augusti. Institutionen ska se över sina
rutiner i samband med tentor till följd av detta. Det togs även upp att det ibland funkar dåligt
för elitidrottare på juristprogrammet eftersom det ofta är svårt för dem att få anpassningar
enligt GU:s generella avtal.

Utbildningsansvariga har haft möte med FEMJUR rörande tillsättning av kursombud.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har publicerat JF x Yaki. Deras ansökan till evenemangsutskottet är
fortfarande öppen.

Kommunikationsansvarig
Kommunikationsansvarig har skött olika typer av marknadsföring samt löpande mejlkontakt.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har skött kontakt med samarbetspartners.

§ 9 Arbetsgrupper: Hemsida
Fortsatt kontakt med programmerare för hantering av hemsidan.

§ 10 Beslut: Budget
Ytterligare 5000 SEK lades till budgeten för Stockholmsresan. Några mindre ändringar
beträffande GAIUS gjordes även.

Budget antas: 9/9.
Hampus Möller är jävig och röstar därför inte.

§ 11 Info: HHGS bal
HHGS balen ligger den 19 oktober 2024.



§ 12 Diskussion: Adobe
Nuvarande programplan för JF på Adobe är mycket dyr och inkluderar alla program som
Adobe tillhandahåller. I dagsläget används dock bara ett fåtal av dessa program, varför det
vore bättre att skära ner och enbart betala för de program som används.

Kassör har undersökt möjligheten att skära ned på kostnaderna och kommit fram till att
nuvarande paket går ut i maj 2025. Nästkommande styrelse får därför åta sig nedskärningen.

§ 13 Övrigt
Inget övrigt tas upp.

§ 14 Nästa möte
2024-09-17 kl. 08:00-09:00.

§ 15 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 08:45
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